
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 4
Forslag til lov om ændring af lov om afgift af elektricitet, lov om afgift af sten-
kul, brunkul og koks m.v., personskatteloven og forskellige andre love. (Tilba-
gerulning af forsyningssikkerhedsafgiften, nedsættelse af elvarmeafgiften, for-
højelse af elafgiften, tilpasning af afgiftsregler for VE-brændsler, forhøjelse af
bundskatten og det skrå skatteloft, nedsættelse af den grønne check og af-
giftsforhøjelse på cigarillos m.v.).
Af skatteministeren (Benny Engelbrecht)

Spørgsmål 3
Ministeren bedes oplyse, om man tidligere på én gang har hævet afgiften på
et rygetobaksprodukt lige så meget, som det er tilsigtet i følge L 4 for de billig-
ste cigarillos?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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